
Zápis ze schůze předsednictva Beauceron klubu z.s. konaném dne 15.12.2023 v Motorestu U 
Vodáka, Radoơn 

Přítomni: Pavel Baroš, MarƟna Černá, Pavla Obstová, Kateřina Valdhans 

1. Výsledky hospodaření z MČR a MS byly vzaty na vědomí. Výsledek MČR: 3323 Kč. 
Výsledek MS: (aktualizace 23.12.2023) zisk 19395 Kč, 11395 Kč přefakturováno ZKO 
Kladno-Švermov, zisk pro BC: 8000 Kč. Pozn.: původní dohoda počítala s přefakturací 
celého zisku. Vzhledem k organizačnímu zapojení členů Beauceron Klubu ZKO souhlasí 
s částečnou úhradou.  
 

2. Bonitační řád: M. Součková navrhuje zachování chovných tříd dle francouzské klasifikace 
jako doposud. Aby nedocházelo ke konfliktům se zadávanými známkami dle pravidel 
ČMKU (výborný, velmi dobrý, dobrý, …) dále navrhuje, aby se v rámci popisného svodu 
uvádělo místo známky pouze vyjádření rozhodčího, zda pes či fena je nebo není ve 
standardu. Předsednictvo bere návrh na vědomí a souhlasí s úpravou bonitačního řádu 
v tomto smyslu. Bonitační řád bude navržen ke schválení členskou schůzí. 

 
3. GeneƟcké testy: klub bude i nadále podporovat hromadné odběry vzorků. Testy budou 

dále prováděny dle ISAG 2020. 
 
4. Bodovací tabulka pro udělování šampiona sportu / práce: 

Návrh K. Vokaté (28.11.2023) je přijat. Platnost od data zveřejnění na webu. Nejlepší 
pes/fena roku 2023 budou počítány podle upravené tabulky: pro 4, proƟ 0, zdržel se 0. 
 
Změny:  
- IGP3, ZVV3 12 bodů místo 10b, IGP2, ZVV2 9 bodů místo 8. MoƟvací je, aby součet 

bodů za jednooddílové zkoušky nepřevyšoval tříoddílovou. 
- Přidány body za jednoodílové zkoušky na „velkých“ závodech. Zároveň přidáno 

omezení proƟ kumulaci bodů za účast pro jednooddílové zkoušky 
 

5. Návrh na zařazení Ɵtulu CACIB-J a CACIB-V do bodovací tabulky. Bodové ohodnocení 
stejné jako CACIB : pro 4, proƟ 0, zdržel se 0. 
 

6. Žádost M.Černé o příspěvek na výcvikový tábor, 500 Kč na účastníka (člena klubu): pro 4, 
proƟ 0, zdržel se 0. 

 
7. Příspěvky na CMBF2023: v rozpočtu pro rok 2023 byly vyčleněny prostředky na příspěvek 

na CMBF. Vzhledem k tomu, že CMBF se nakonec uspořádalo v ČR se příspěvky plošně 
vyplácet nebudou. M. Černá navrhuje, aby se vyplaƟl příspěvek 1000 Kč na člena na 
nákup reprezentačního oblečení těm, kteří si jej letos zakoupili: pro 3, proƟ 0, zdržel se 1. 
Odsouhlaseno. 

 
8.  Předsednictvo upozorňuje, že účast na závodech a zkouškách není do karet psů 

zapisována automaƟcky. Majitel musí poradkyni chovu zaslat (emailem) žádost o zápis 
včetně dokladu (fotokopie výkonnostní knížky) 

 
9. Klubové akce pro rok 2025: hledají se zájemci o pořadatelství. 

Zapsal: P. Baroš 



 


